
                              
              REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA FUŽINE 

                      Općinski načelnik 

 

KLASA: 900-01/20-01/10 

URBROJ: 2112/03-02-20-02 

Fužine, 28.07.2020. 

 

ZAPISNIK  

sa 1. sjednice Koordinacije načelnika i gradonačelnika JLS Gorskog kotara 

održane 28. srpnja 2020. sa početkom u 11,00 sati 

 

Sjednici prisustvuju:  

- Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica 

- Toni Štimac, načelnik Općine Lokve 

- Dragutin Crnković, načelnik općine Brod Moravice 

- Sandra Crnković Jurković, zamjenica načelnika Općine Ravna Gora 

- David Bregovac, načelnik Općine Fužine 

 

Odsutni:  

- Kristijan Rajšel, graodnačelnik Grada Čabar 

- Dražen Mufić, gradonačelnik Grada Vrbovsko 

- Damir Grgurić, načenik Općine Skrad 

- Ivica Padavić, načelnik općine Mrkopalj 

 

Sjednici prisustvuju:  

- Branka Crnković, predsjednica udruge Ž.A.R. 

- Predstavnici medija: Radio Gorski kotar, Radio Rijeka i Novi listopad 

 

Predsjedavajući Koordinacije, David Bregovac otvara sjednicu te predlaže sljedeći dnevni red 

sa dvije nadopune:  

 

1. Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Koorodinacije načelnika i gradonačelnika JLS Gorskog 

kotara 

2. Organizacija rada udruge Ž.A.R. – pomoć u kući – smanjenje sredstava od Županije;  

     logoped – nastavak rada logopeda u pedagoškoj   

         godini 2020./2021.  

3. Prijedlog sporazuma o osnivanju Turističke zajednice Gorskog kotara 

4. Projekt vodovodno-kanalizacijske mreže u Gorskom kotaru – Švicarska darovnica 

5. Arriva – prijevoz putnika u Gorskom kotaru 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  



Točka 1. 

 Jednoglasno je prihvaćen dnevni red sa 8. Sjednice Koordinacije načelnika i 

gradonačelnika JLS Gorskog kotara.  

 

Točka 2.  

 Načelnik David Bregovac iznio je problem sufinanciranja programa „Pomoć u kući”, 

odnosno činjenice da je proteklih godina taj program bio kompletno financiran od strane 

Županije. Ove godine Županija nam je informaciju vezanu uz smanjivanje financiranja 

programa dostavila nakon što smo već svi potpisali Ugovore sa Udrugom Ž.A.R. Nažalost, 

zbog cjelokupne situacije nećemo biti u mogućnosti financirati, te je iz tog razloga na ovu 

sjednicu pozvana Pročelnica D. Marač da nam pomogne, kao i predsjednicu Udruge Ž.A.R. da 

pokušamo riješiti situaciju. Pročelnica Marač se ispričala, nije u mogućnosti prisustvovati 

današnoj sjednici. Suradnik Pročelnice Marač dao je informaciju da ove godine to nije bilo u 

planu sufinanciranja iz razloga što postoji Projekt Zaželi.  

 Branka Crnković iznosi da se Udruga Ž.A.R. u najvećem dijelu financira iz Ministarstva 

demografije. -Imamo 71 korisnika na području Gorskog kotara, to su ljudi koji imaju mirovinu 

manju od 2.000,00 kuna. Program Zaželi se financira isključivo iz EU fondova, i u taj progam 

ulazili su korisnici koji se nikako nisu preklapali sa korisnicima Udruge Ž.A.R. Jedina razlika 

između ova dva programa je ta što korisnici projeka Zaželi imaju pravo na higijenske 

potrepštine, a naši nemaju. No ukoliko bi se neki korisnik prebacio u projekt Zaželi više ne bi 

imao mogućnosti vratiti se u program Pomoći u kući. Znači, ova dva programa se ne preklapaju 

u niti jednom dijelu, niti je Županija financirala projekt Zaželi. U programu Pomoći u kući na 

području Gorskog kotara zaposleno je 15 žena.  

Do ove godine Županija je pokrivala 100% troškova Općina i Gradova za progam Pomoći u 

kući, osim Grada Delnica, koji ima veliki broj korisnika te je to sufinanciranje iznosilo 50%. 

Početkom godine potpisali smo Ugovore sa JLS po uobičajenom postupku, da bi Županija u 

veljači raspisala natječaj, na kojem je umjesto 25.000,00 kuna svaka JLS dobila 10.00000 kn. 

Nitko to nij očekivao, planovi se rade krajem godine, pa je trebalo napomenuti da se na vrijeme 

pripremimo. Smatram da bilo šteta ovaj Program ugasiti, jer je svim korisnicima ova vrsta 

pomoći neophodna.  

Što se tiče logopeda, ugovor je potpisan, u vrijeme prekida nastave odvijao se rad on-line, kada 

su mjere popustite, vratila se na posao, te se potrudila da djeca nastave sa radom, a pogotovo 

predškolska djeca da pripremljena krenu u novu školsku godinu.  

 Načelnik David Bregovac navodi da je Pročelnica Marač na godišnjem odmoru, te 

odmah po povratku da ju kontaktiramo ukoliko još uvijek bude postojala potreba.  

 Gradonačelnik Ivica Knežević navodi da bi trebali imati jedinstveni Zaključak da 

Županija rebalansom osigura sredstva koja smo i prvenstveno trebali dobiti. Također, navodi, 

ako je Županija mogla iznaći dodatna sredstva (12.000.000,00 kn) za ulaganje u Platak, a ovdje 

se radi o elementarnom izrazu poštovanja i zahvalnosti prema najstarijma kojima je ta pomoć 

najpotrebnija, zaista ne bi trebao biti problem osigurati ta sredstva za program Pomoć u kući.  

 Nakon diskusije Koordinacija je jednoglasno donijela sljedeći  

 

Zaključak 

Da se na sljedećoj sjednici Koordinacije koja se planira u kolovozu, pozvati Pročelnicu Marač 

da se izvide mogućnosti da Županija osigura sredstva koja su bila i planirana za Program Pomoć 

u kući.  

 



Točka 3.  

 Načelnik David Bregovac predlaže da se novu Ministricu turizma i sporta pozove na 

sastanak vezano uz osnivanje Turističke zajednice Gorskog kotara, da se vide njena 

razmišljanja i mogućnosti vezano uz Gorski kotar, te da nam pomogne oformiti i razviti TZ 

Gorskog kotara.  

 Načelnik Dragutin Crnković smatra da se Sporazum nema što komentirati, da je on za 

to od početka, jedino je sada pitanje Općine Mrkopalj.  

 Načelnik David Bregovac navodi da je kolega Brozović za sporazum, jedino mu je 

problem financiranja većeg dijela Ministartva prema nama. Odnosno Ministarstvo bi trebalo 

odvojiti više novaca za Gorski kotar i ja vjerujem da će se to i dogoditi. Predlažem da se 

počekom rujna uputi poziv Ministrici Brnjac da iznese svoje mišljenje za TZ Gorskog kotara.  

 Gradonačelnik Ivica Knežević navodi da su namse otvarala dva izvora, jedan po osnovi 

udruženih turističkih zajednica, a drugi po osnovi turističkih zajednica koje spadaju u 

narazvijena turistička područja. Što to znači prema kriteriju nerazvijen turistička područja kada 

kumuliramo svoje izvore po osnovi boravišnih pristrojbi i po osnovi turisičke članarine. 

Dodatno pitanje koje treba razmortiti je pitanje Master plana turizma, jer on formalno nije 

donesen. On je na razini radioničkih aktivnosti napravljen. Konačnu verziju sam dobio, koja je 

proslijeđena Glavnom tajniku Glavini i sad čekamo. I to bi također trebalo raspraviti.  

   

 Nakon diskusije Koordinacija je jednoglasno donijela sljedeći  

 

Zaključak  

Da se pozove Ministrica Nikolina Brnjak na sjednicu Kooridnacije sa prijedlom tema: 

- U kojoj fazi je Master plan turizma Gorskog kotara, te da li postoji mogućnost 

promoviranja Master plana na sjednici Koordinacije 

- Koja su razvijena turistička područja, te da li u njih spada Gorski kotar 

 

Točka 4.   

 Načelnik David Bregovac navodi da su radovi na vodovodno-kanalizacijskom sustavu 

započeli, te da su sukladno tome i započeli pritizati računi. Radovi nisu problem, već računi, 

proračunska punjenja su nam slaba, pisalo se na Vladu, Premijera, razna Ministartsva, Hrvatske 

vode.....jedini odgovor smo dobili iz Ministartva financija, gdje smo tražili mogućnost 

kreditiranja, da država preuzme kamate, a mi glavnicu. Odgovor je bio da ta mogućnost ne 

postoji. Svjesno smo d amoramo sudjelovati u tome, ali bi i država trebala biti svjesna da mi ne 

možemo isfinancirati tu količinu novaca u dvije godine.  A vodovodna i kanalizacijska mreža 

je civilizacijski doseg, i to moramo imati, ukoliko želimo zadržati ljude u Gorskom kotaru. 

Prijedlog je da se u ime Koordinacije zatraži sastanak.  

  Načelnik Dragutin Crnković iznosi problematiku koju on ima u svojoj Općini, a vezano 

je uz izmještanje lokacije projekta.  Obećano je prije pol godine od dva Ministra da će se za sve 



općine i gradove preko Hrvatskih voda prekopiti, odnosno da će oni to sufinacirati. Sada je 

potebno na tome inzistirati. Pričekati da se Ministartva poslože i krenuti u realizaciju.  

 Gradonačelnik Ivica Knežević navodi ukoliko se ne uspije riješiti sufinanciranje, da se  

ubrza Izmjena zakona o proračunu RH, na način da se što prije odobri kreditno zaduženje JLS 

za ulaganje u vodnu i fekalnu infrastrukturu kojim će gospodariti trgovačka društva u našem 

suvlasništu, da bi na taj način oslobodili sredstva komunalne naknade i doprinosa i šumskog 

doprinosa.  

 Načelnik Toni Štimac navodi da ćemo bez pomoći dovesti Komunalna poduzeća u 

probleme.  

  

Nakon diskusije Koordinacija je jednoglasno donijela sljedeći 

 

Zaključak  

 

Da se dogovori sastanak sa predstavnicima Vlade i Hrvatskih voda 

 

 

Točka 5.  

 

 Načelnik David Bregovac otvara raspravu vezano uz obustavu redovnih linija Arrive 

tijekom pandemije. Mnogo naših ljudi putuje sa tim autobusima na posao. Također, nastavljeni 

su pregovori da se uvedu dodatne linije. Nažalost, sve je stalo zbog korone.  

Jendoglasno je donesen  

 

Zaključak 

 

Da se dogovori sastanak sa predstavnicima Arrive i Ministartvom da dobijemo informaciju kada 

će i kako riješitit problem prijevoza u Gorskom kotaru prema Rijeci i Zagrebu.  

 

 

Sjednica Koordinaije završena u 11:50 sati.  

 

 

      Sastavila:              Predsjedavajući 

Maja Starčević, v.r.        David Bregovac, v.r. 


